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Град Бањалука је подржао Кошаркашки клуб Борац у настојању да изађе из кризе у коју
је запао због готово милонског дуга који је наслиједила актуелна управа бањалучког
клуба. Састанку у Административној служби града Бањалука у петак су присуствовали
представници града са градоначелником Драгољубом Давидовићем на челу, те
представници Борца.

  

      - Закључено је да Борац игра Лигу БиХ уз подршку града. Град ће нам помоћи у
оквиру својих могућности како бисмо кренули са радом. Дугови остају  и њих
ћемо полако враћати, али најбитније је да смо пронашли рјешење и да почињемо с
радом
- рекао је Мирослав Дојчиновић, директор Борца.

  

Бањалучани би са радом требало да почну сљедеће седмице.

  

- У наредна два-три дана ћемо да покушамо да договоримо сарадњу са тренером
Драгом Каралићем и са играчима тако да ћемо ускоро имати јаснију слику када је у
питању тим за наредну сезону. Осим сениорског тима, који ће бити базиран на
младим играчима, имаћемо екипу у Првој лиги Републике Српске - додао је
Дојчиновић.

  

(Независне)
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